
*113年係預算數，決算數預計於114年6月底完成；114年係預算案數。附 註：

3.歲出淨額不包括債務之償還。
2.歲入淨額不包括債務之舉借、移用以前年度歲計賸餘。
1.91年(含)以前為決算審定數；92至112年為決算數。說 明：
2.國民所得毛額、國內生產毛額為行政院主計總處114年2月發布之資料。
1.審計部暨各級政府。資料來源：
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表1-6. 各級政府歲入歲出淨額占ＧＤＰ及ＧＮＩ之比率

單位：新臺幣百萬元；％
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budget proposal.
* The figures are budget accounts, 2024, and final accounts are expected to be finalized by the end of June 2025; 2025, the figures areNote：

3.Net Expenditures exclude the debt repayment.
2.Net Revenues exclude the bond issuance and borrowing and appropriation from previous year's surplus.
1.Prior to 2003, the figures are final aduit accounts; the figures for 2003 to 2023 are final accounts.Explanation：

2.GNI and GDP data are from DGBAS Feb., 2025.
1.Ministry of Audit、All levels of government.Source：
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Table 1-6. Net Government Revenues and Expenditures of All Levels as a

Unit：NT$ Million；%

各級政府歲入淨額
Net Revenues of All Levels of Gov't
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